
ИНТЕРВЮ НА ИННА НАЙДЕНОВА – 

ЧЛЕН НА КЛУБ „ЖУРНАЛИСТ“, С 

ВИКТОРИЯ МИТЕВА ОТ 11А КЛАС НА 

СУ "ВАСИЛ ЛЕВСКИ" – НОСИТЕЛКА 

НА ПЪРВА НАГРАДА ЗА ПОРТРЕТНА 

ФОТОГРАФИЯ В КОНКУРС НА 

ОБЩИНА СЕВЛИЕВО 
 

 

 

Инна Найденова: 
Кога се запали по фотографията? 

Виктория Митева:  
Дядо ми Райко Митев е фотограф. Може би от него съм наследила 
умението и усета към фотографията. 

Инна Найденова: 
Коя беше първата ти снимка?  

Виктория Митева: 
В днешно време технологиите са много развити и ние непрекъснато се 
възползваме от тях.  Млади сме и постоянно се снимаме- дали 
снимките ще са за Фейсбук, или за запазване на спомени и важни 
моменти, но сме непрекъснато на снимки. Първата ми успешна 
снимка беше портретна. Снимах най-добрата си приятелка Диана 
Георгиева. Участвах във фотоконкурса, организиран от Младежкия 
център, и изненадващо спечелих. 

Инна Найденова: 
А как реши да участваш? 

Виктория Митева: 
- Любопитна бях дали ще се справя с тази задача и дали ще мога да се 
конкурирам с останалите участници. Но ето че спечелих конкурса и 
взех първата награда. Така се доказах пред себе си и пред моето 
семейства, че  мога, имам талант и усет за това. 
                                                                                                            

 


